

姓名:赵ZHAO 小玉XIAOYU

证件类型:中华人民共和国居民身份证

证件号码: 231182200208053145

性别: 女

考试类型:学术类

笔试方式: 机考

考号条码:



雅思考试学术类机考准 考证

考点名称:哈尔滨工程大学雅思机考考点 笔试日期:2024-12-31 上午场 笔试场地:哈尔滨工程大学雅思机考考试中心 - 笔试考场 笔试地址:哈尔滨市红旗大街文庙街交口哈尔滨工程大学东门入(外专留 学生公寓西门) 笔试教室:IOCWRTRM02 口试时间:2024-12-31 13:20 入场截止时间 13:05 (24小时制) 口试场地:哈尔滨工程大学雅思机考考试中心 - 口试考场 口试地址:哈尔滨市红旗大街文庙街交口哈尔滨工程大学东门入(外专留 学生公寓西门) 口试方式:视频通话 口试教室:IOCSPKRM02

重要提示!

请注意您报考的雅思考试将以机考模式进行,考试合作方对由于您个人计算机水平对完成考试而造成的影响不承担任何责任。请在考试前访问 https://www.chinaielts.org/about_ielts/what_is_ielts.shtml网站,并观看机考操作指导熟悉机考模式。

您报考的雅思的口试部分将以视频通话形式与真人考官进行口语考试,您可在考试前访问https://www.chinaielts.org/guide/cdi.shtml,了解更多关于 视频通话口试的信息和考试当天考生指南。

请认真检查您的口笔试时间、场地及地址。考试安排如有变化,请以考试当天现场通知为准。

请务必确保以上个人信息与您身份证件上的信息完全一致。如果报名时提交的个人信息与考试当天身份证件个人信息不相符,您将被取消考试资格 和考试成绩,并不得转考、退考或退费。

考试当天入场截止时间:

上午场笔试:08:00(24小时制)开始进场,入场截止时间为08:30(24小时制)。考生在笔试前需要参加现场照相及指纹验证/扫描。答题计划将在上午 09:00-12:00进行

下午场笔试:13:00(24小时制)开始入场,入场截止时间为13:30(24小时制)。考生在笔试前需要参加现场照相及指纹验证/扫描。答题计划将在下午 14:00-17:00进行。

晚场笔试: 17:00(24小时制)开始入场,入场截止时间为17:30(24小时制)。考生在笔试前需要参加现场照相及指纹验证/扫描。答题计划将在晚间 18:00-21:00进行。

每个笔试场次截止入场后只要完成考前相关准备工作后即可开始考试,开考时间原则上不早于计划开考时间前30分钟。

口试:请提前30分钟到达考场,口试截止入场时间为口试时间前15分钟。考生口试前需要参加现场照相及指纹扫描/验证。

请准时到达考场,迟到考生将无法参加任何科目考试,不得转考、退考或退费,已完成科目的成绩将被取消。

请完整参加所有四项科目考试。如果您没有完成所有四项科目,将无法收到考试成绩。如果您缺席任何科目,将无法参加后续科目考试,不得转考、退考 或退费,已完成科目的成绩将被取消。

口笔试当天入场时您必须携带:

 与报名时完全一致的身份证件原件,并确保该证件在考试当天有效。 如在入场截止前不能提供合格的证件,您将不能参加考试,并不得转考、退考或退费。 请注意雅思考试仅接受以下证件:

- 中国大陆居民身份证或中华人民共和国护照
- 中国香港特别行政区、中国澳门特别行政区永久性居民身份证,中国香港护照、中国澳门护照或港澳居民居住证
- 中国台湾居民来往大陆通行证或台湾居民居住证
- 外籍人士护照、外国人永久居留身份证

2) 此准考证

到达考点时您须出示本准考证,验证考生身份后方可进入。除一瓶除去标签的饮用水及个人必需药品外,考生的其它物品不允许带进考场,所有的电 子设备及手表均必须关闭后放置在指定个人物品区域。考生可能在考试当中任何阶段接受电子扫描以检查是否随身携带违禁物品。违规考生将被取消 考试资格,无法收到考试成绩,并不得转考、退考或退费。尽管考点将采取合理措施保证放置在指定区域的个人物品安全,但无法对其遗失负责。





IELTS (Academic) on Computer Admission Ticket

Candidate Name:	ZHAO XIAOYU	Test Centre:	Harbin Engineering University IOC Test Centre
Gender:	Female	Written Date:	2024-12-31, AM
ID Type:	Resident ID Card of PRC	Written Test Venue:	Harbin Engineering University IELTS On Computer Test Centre - WRT
ID Number:	231182200208053145	Written Test Venue Address:	West Entrance of Foreign Teachers and Students Apartment, Harbin Engineering University, Nangang District, Harbin (enter through East Gate at the crossing of Hongqi and Wenmiao street)
Test Version:	Academic	Written Test Room:	IOCWRTRM02
Written Format:	IELTS on computer	Speaking Test Time:	2024-12-31 13:20 check-in closes at 13:05 (24hr)
Candidate Number Bar Code:		Speaking Test Venue:	Harbin Engineering University IELTS On Computer Test Centre - SPK
	* 6 6 1 3 8 4 *	Speaking Test Venue Address:	West Entrance of Foreign Teachers and Students Apartment, Harbin Engineering University, Nangang District, Harbin (enter through East Gate at the crossing of Hongqi and Wenmiao street)
		Speaking Format:	Video-call Speaking
		Speaking Test Room:	IOCSPKRM02
Important notel			

Important note!

Please be aware that the test you have booked will be IELTS on computer. We accept no responsibility and impact of your IT skills in completing the test. Please visit https://www.chinaielts.org/about_ielts/what_is_ielts.shtml to access a video tutorial for IELTS on computer to help you understand what you need to do in the test.

Please note that by choosing video-call speaking for your speaking test, you will attend the IELTS speaking test via live video calls delivered by an IELTS speaking examiner. Please visit https://www.chinaielts.org/guide/cdi.shtml to learn more about video-call speaking and test day guidance.

Please check your written/speaking test venue, address and speaking test time carefully. In case of any changes to your test schedule, please follow the instructions on the test day.

Please ensure that the above personal details are exactly the same as the details on your identity document. If the personal details you provided during online registration do not match the details on your identity documents at any time during the written and speaking test session, you will not be admitted to the test and will not be eligible for transfer, cancellation or refund of any kind. Your test results will be voided as well.

Check-in times on the test day:

Written test morning session: You should arrive at the test venue at 08:00 (24hr) to check-in into the written test room. The written test check-in closes by 08:30 (24hr). Before the written test, your photograph will be taken and your finger scan will be collected or verified.

Written test afternoon session: You should arrive at the test venue at 13:00 (24hr) to check-in into the written test room. The written test check-in closes by 13:30 (24hr). Before the written test, your photograph will be taken and your finger scan will be collected or verified.

Written test evening session: You should arrive at the test venue at 17:00 (24hr) to check-in into the written test room. The written test check-in closes by 17:30 (24hr). Before the written test, your photograph will be taken and your finger scan will be collected or verified.

Test session may begin after check-in closes and check-in procedures complete. In principle, the actual start time of the test should not be earlier than 30 minutes prior to the scheduled start time.

Speaking test: You should arrive at the test venue at least 30 minutes prior to the speaking test. The speaking test check-in closes 15 minutes prior to the scheduled interview time. Your photograph will be taken and your finger scan will be collected, or your finger scan will be verified before the speaking test.

Please arrive at the centre before the scheduled test start time. If you arrive late, you will not be allowed to take any of the test components and you will not be eligible for a refund or transfer, the results of any completed part(s) of the test will be voided.

Please attend all four components of the test. If you do not attend all four components, you will not receive an IELTS test result. If you are absent for any of the test component(s), you will not be allowed to take the remaining test component(s) and you will not be eligible for a refund or transfer, and the result(s) of any completed part(s) of the test will be voided.

You must bring with you on the written/speaking test day:

1. Exactly the same original valid ID document as used for your IELTS online registration.

If you fail to present the required ID document before check-in closes, you may not be allowed to sit the test, and will not be eligible for transfer, cancellation or any refund.

Please note that only the following ID documents will be accepted:

• National Identity Card for mainland Chinese nationals or People's Republic of China passport

• Hong Kong Permanent Identity Card, Macao Permanent Identity Card, Residence Permit for Hong Kong and Macao Residents, Hong Kong Passport, or Macao Passport

- Mainland Travel Permit or Residence Permit for Taiwan Residents of China
- Passport of foreign nationals, Foreign Permanent Resident ID Card
- 2. This Admission Ticket

Please present this Admission Ticket upon arrival at test centre to be verified and admitted. Other than a bottle of water (label-free) and mandatory medicines, candidates will not be allowed to bring any personal belongings into the test rooms. All electronic devices and all watches must be left in the belongings area and must be switched off. You may be electronically scanned for devices at any time during the test. Any candidate who breaches these conditions will not be allowed to complete the test, will not receive an IELTS test result or be eligible for a refund or transfer. While the centre will take all reasonable measures to secure your items in the belongings area, they cannot be held responsible for any loss.